
 

 

 

  
 
PROFESSIONELE ERVARING 

 
Ik ben afgestudeerd als burgerlijk ingenieur chemie in 1991. Daarna ben ik 
aan de universiteit Gent gebleven om er een doctoraatsonderzoek aan te 
vatten en af te werken dat het begin betekende van mijn verdere carrière, 
.... op zoek gaan naar financiële middelen om onderzoek en ontwikkelingen 
te kunnen realiseren, eerst voor mezelf (eigen doctoraat) en daarna voor 
collega's naast mijn eigen professionele taken (Vito) en tot slot voor klanten 
(Deloitte, EY en nu Grant@vice (mijn eigen bedrijfje)).  
Het is mijn passie om bedrijven, onderzoeksinstellingen en zelfs de overheid 
zelf te kunnen helpen om hun innovaties te kunnen realiseren. Ik ben een 
leergierig iemand, ook in domeinen naast de innovaties van mijn klanten, 
naast de ingenieurswetenschappen. Zo ben ik ook sommelier (3 jaar 
opleiding) en coach (diverse opleidingen). Ik wil de dingen begrijpen, de 
mens achter de innovaties begrijpen, de uitdagingen begrijpen, en bovenal 
een verbinder zijn tussen mensen, tussen entiteiten om zo uitdagingen in 
mooie realisaties om te zetten. Nog voor ik afgestudeerd was, kwam ik al 
naar de activiteiten van het toenmalige KVIV. Sinds 1996 (denk ik ongeveer) 
ben ik actief als vrijwilliger binnen onze vereniging.  
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Als bestuurder kan ik kritisch mee de financiële resultaten opvolgen, kan ik 
kritisch mee kijken naar de uitdagingen op personeelsgebied en kan ik 
bovenal mee nadenken en richting geven aan de belangen die onze 
vereniging zou moeten behartigen en het pad dat we komende jaren 
moeten bewandelen om meer ingenieurs te bereiken en hen lid te laten 
worden van onze vereniging. Ik ben van mening dat ik als verbinder mee een 
rol kan spelen om het vertrouwen in onze geledingen te versterken.  
 
MOTIVATIE KANDIDATUURSTELLING 

 
Ik ben van mening dat we met onze vereniging een pad zijn ingeslagen waar 
continuïteit binnen ons bestuursorgaan van belang is, om erover te waken 
dat expertise die werd opgebouwd, kan verder gezet worden in concrete 
realisaties. Ik ben er van overtuigd dat een verlenging van mijn mandaat de 
continuïteit zal helpen. Ik wil graag verder mee werken aan het realiseren 
van de eenheid binnen onze vereniging, het realiseren van een grotere 
vereniging (lees een groter bereik) en ervoor zorgen dat wij gehoord worden 
door een groot doelpubliek, inclusief onze overheid. Zo wil ik helpen dat 
jongeren onze vereniging zien als een dynamische speler die voor alle 
ingenieurs een open platform is van informatie en verbinding, waar ze 
informatie vinden technisch en uitlaatkleppen voor zichzelf en hun families 
om een meerwaarde voor de maatschappij te betekenen. 
 

 
 


